
Protokół nr 7/07 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu                 
21 marca 2007 roku.  
 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
Na 8 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 6.  W posiedzeniu nie uczestniczyli 
radni: Czeułkowski Jerzy i Dzienisiewicz Ireneusz. 
 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 
 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli: 

– Włodzimierz Szelążek – Zastępca Prezydenta Miasta 
– Jarosław Wróbel – Skarbnik Miasta Ełku 

– Aneta Werla – naczelnik Wydziału PRiS 

– Halina Bender – Kierownik Zespołu Inwestycji 

– Danuta Mandziarz – Kierownik Referatu Lokalowego Wydziału MK  

– Anna Lewandowska – inspektor w Wydziale PRiS 
 

 
   Przyjęty porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
3. Rozpatrzenie skargi złożonej przez Panią Z.Gutowską dot.  kwestii mieszkaniowych. 
4. Rozpatrzenie skargi złożonej przez  Panią Bogumiłę Bajbak na działanie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku oraz osób tam zatrudnionych. 
5. Wstępna analiza wykonania budżetu miasta za rok 2006. 
6. Opinia do projektów uchwał na najbliższą sesję. 
7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu –1- 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jan Wielgat. Powitał 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad. Poprosił o uwagi do rozesłanego porządku 
obrad. 
 Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do  propozycji porządku obrad.           
Komisja  przez aklamację przyjęła porządek  obrad jak wyżej.  
 
Do punktu –2- 

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 6/07 z dnia 22 i 26 stycznia 2007 roku, wobec  
tego protokół nr 6/07 został przyjęty bez uwag. 



Do punktu –3- 
 Członkowie komisji zapoznali się z całością dokumentów w sprawie  skargi złożonej 
przez Panią Z.Gutowską dot. kwestii mieszkaniowych oraz z projektem uchwały wraz                
z uzasadnieniem przygotowanym przez Prezydenta Miasta.  
 Komisja po zapoznaniu się z dokumentami związanymi ze złożoną skargą przez 
Panią Z.Gutowską oraz po wysłuchaniu informacji przedstawionych przez Kierownika 
Referatu Lokalowego D.Mandziarz uznała skargę za bezzasadną. Komisja opiniując  
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Zofii Gutowskiej przyjęła wniosek dot. 
zapisu w uzasadnieniu. Komisja wnosi o zastąpienie wyrazów „łącznie” - wyrazami 
„jednego z trzech”    i wówczas zdanie otrzymałoby brzmienie: „W związku z tym, iż Pani 
Zofia Gutowska zamieszkuje w lokalu, w którym na jedną osobę przypada 19,11 m², czyli 
nie spełnia jednego z  trzech w/w kryteriów, Społeczna Komisja ...........” Niniejszy wniosek 
 Komisja powyższy wniosek przyjęła w głosowaniu  jawnym; 5 głosami “za” - 
jednomyślnie “za”. W trakcie głosowania nieobecny radny I.Podwojski. 
 
Do punktu –4- 
Komisja rozpatrując skargę złożoną przez  Panią Bogumiłę Bajbak na działanie Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku oraz osób tam zatrudnionych, w głosowaniu jawnym;  
głosami “za” - jednomyślnie “za” przyjęła wniosek: 
 Komisja po zapoznaniu się z dokumentami związanymi ze złożoną skargą przez 
Panią Bogumiłę Bajbak oraz po wysłuchaniu informacji przedstawionych przez inspektora 
Wydziału PRiS A.Lewandowską, uznała skargę za bezzasadną. Komisja przychyliła się do 
przedłożonego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Bogumiły Bajbak wraz 
z uzasadnieniem. 
 
Do punktu –5- 

Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił Zarządzenie Nr 95/07 Prezydenta Miasta Ełk z 
dnia 16 marca 2007 roku w sprawie przyjęcia wykonania budżetu miasta Ełk za 2006 rok. 
Szczegółowa informacja w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Na zapytanie radnego R.Baranowskiego, jak duże zaległości czynszowe ma 
ADMINISTRATOR, odpowiedzi udzielił Skarbnik Miasta informując, że powyżej 1 mln zł.  

Przewodniczący Komisji Jan Wielgat i zaproponował członkom komisji zapoznać się              
z  przedłożonymi dokumentami w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2006 i do 
tematu wrócić na następnym posiedzeniu, gdyż komisja musi wydać opinię na temat 
udzielenia, bądź nie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta. 
Temat będzie kontynuowany.    
Do punktu –6- 
 Komisja zapoznała się z projektami uchwał, które będą przedmiotem obrad 
najbliższej sesji.  
 Odnośnie projektu uchwały w sprawie likwidacji Izby Wytrzeźwień przy                 
ul. Jaćwingów 2 w Ełku Aneta Werla – naczelnik Wydziału PRiS zreferowała stemat. 
 Radny I.Podwojski poinformował o spotkaniu jakie miało miejsce na Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych. W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele Izby 
Wytrzeźwień, Komendy Powiatowej Policji. Komisja poprosiła o przedstawienie symulacji 
kosztów likwidacji Izby Wytrzeźwień, do dnia dzisiejszego takiej informacji radni nie 
otrzymali. Zgłosił formalny wniosek o zdjęcie z porządku obrad najbliższej sesji tego 
tematu. 



 Wniosek poddano pod głosowanie; „za” głosowało 2, „przeciw” 3, wstrzymał się od 
głosu 1. Wniosek Komisja odrzuciła. 
 Następnie Przewodniczący Komisji J.Wielgat poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie likwidacji Izby Wytrzeźwień; „za” głosowało 3, „przeciw” 2, wstrzymał 
się od głosu 1.  
 
Do punktu –7- 
 Przewodniczący Komisji J.Wielgat poprosił o wyjaśnienie kwestii dot. przetargu na 
Szkołę Artystyczną. Poinformował, że wyczytał na stronie internetowej pod adresem 
www.wm.pl. , gdzie jeden z mieszkańców pisze i prosi, aby Komisja Rewizyjna sprawdziła, 
czy prawdą jest, że wygrał wykonawca o takim samym nazwisku co przewodniczący 
komisji przetargowej.  
 Halina Bender – Kierownik Zespołu Inwestycji wymieniła z imienia i nazwiska skłąd 
komisji przetargowej oraz podała firmę i nazwiska osób, które podpisały umowę 
przetargową.  
 Członkowie Komisji nie dopatrzyli się, aby zamieszczona informacja miała  
potwierdzenie. 
 
 Radny Tomasz Makowski  zgłosił wnioski: 

1. O jakiej treści zapadły wyroki w sprawie roszczeń tzw. ust. „203” w I i II instancji 
sądowej ? 

2. Czy wyrok sądowy II instancji był dalej zaskarżany i jaka jest treść decyzji sądu, który 
orzekł jako najwyższa instytucja w tej sprawie? 

3. Jakie koszty sądowe i pełnomocnika procesowego przed sądami wszystkich instytucji w 
tej sprawie poniosło miasto Ełk lub „Pro-Medica”? Jakie to kwoty?Przewodniczący 
Komisji Jan Wielgat  

  Komisja zaproponowała, aby powyższe wnioski Przewodniczący Komisji skierował do 
Prezydenta Miasta. 

 
 

  Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 
 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Elżbieta Liziewska               Jan  Wielgat 


